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ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres 8 de juliol de 2009 
Horari: de 9 a les 11 de la nit 
Lloc: Centre Cívic del carrer major de la Batllòria 
 
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble: 
Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble 
Jordi Gómez Barrero, vicepresident 
Carme Lluís Puig , vocal 
Eduard Vallhonesta Alarcón,  vocal i portaveu Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis  a les 
persones 
Eudald Puig Serradell , vocal representant de la Junta de compensació de Royal Park  
José Antoni Santos , vocal i portaveu de  Àrea de Seguretat Ciutadana  
Cristina Galvez , vocal   
Pascuala Agulló Barón , vocal  
Núria Vall·llosera i Culell, en qualitat de secretària en funcions 
 
S’excusen:  
Jesús Liñan, portaveu de  Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
Joan Sánchez, portaveu de l’Àrea de Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme 
Lourdes Donado 
 
Representants dels partits polítics: 
Dolors Lechuga ( CIU ) i Montserrat Vinyets ( CUP ) 
 
 
Públic assistent: 
Diversos veïns i veïnes de la Batllòria ; Maria Zamora ( representant del Patronat de la Vellesa 
de la Batllòria ), Josefa Úbeda, Estefania Sarasa (representant de l’AMPA del CEIP 
Montnegre), Joan Bruguera, Josep Olivé, Genís Fugarolas, Martí Xamaní, Mª Carme Gimenez ,  
Antoni Comajoan, Pere Alcolea 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació, si s’escau de l’acta anterior. 
2. Donar compte de l’aprovació de la modificació de crèdit de l’últim Ple Municipal on 

s’aprovaren les inversions 2009 de la Batllòria. 
3. Informació i valoració de la Diada i festa de la Vellesa de la Gent Gran de la Batllòria. 
4. Informació i propostes, si s’escau, de les diferents comissions de les diferents àrees del 

Consell de Poble 
a- Urbanisme i Serveis Bàsics 
b- Seguretat Ciutadana 
c- Cultura, patrimoni i serveis a les persones. 

5. Donar compte de la reunió mensual del President del Consell i l’Alcalde de Sant   
Celoni. 

6. Donar compte i informar al Consell de diferents aspectes amb l’àrea de Cultura  
7. Donar compte i informar al Consell dels diferents requeriments a diverses àrees de 

l’Ajuntament ( Espai Públic i Seguretat Ciutadana). 
8. Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
El president dóna la benvinguda als assistents i presenta les noves  membres de la Permanent 
del Consell., Cristina Galvez i Pascuala Agulló Barón . Així mateix, dóna la benvinguda a 
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Josefa Úbeda, que ha mostrat el seu interès a formar part del Consell del Poble, i  s’explica que 
es farà el seu nomenament al proper Ple de l’Ajuntament de Sant Celoni. 
 
Excusa l’assistència dels membres del Consell del Poble, Jesús Liñan, Joan Sánchez.  
 
Seguidament  el president felicita als assistents  per la bona participació dels veïns i veïnes de 
la Batllòria al Consell del Poble. Desitjant que esdevingui un organisme viu, participatiu i 
enriquidor pel poble 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 
 

El President comenta que l’acta es pot llegir a la web de l’ajuntament de Sant Celoni, 
www.santceloni.cat. Demana als assistents si volen fer alguna esmena i s’aprova.  
 
En Jordi Gomez vol fer una esmena  a l’acta i s’acorda que ho faci i s’inclourà a l’acta anterior 

 
2. Donar compte de l’aprovació de la modificació de crèdit de l’últim Ple Municipal on 
s’aprovaren les inversions 2009 de la Batllòria. 
 

El president explica que a l’últim ple de l’Ajuntament  de Sant Celoni es van aprovar les 
modificacions de crèdit del capítol d’inversions i com afecten aquestes a la Batllòria.   
 
Exposa els principals projectes que es duran a terme a la Batllòria en quant a inversions: 
 
 
PLA D'INVERSIONS 2009   
    

ÀREA/ÀMBIT Projecte Inversió COST TOTAL 
APORTACIÓ 
MUNICIPAL 2009 

 

BATLLÒRIA       
     
Actuacions 
Urbanístiques       
  Pont de la Tordera 1.459.431,91                 700.000,00  
  Accessos Peatonals a l'estació 441.000,00                 441.000,00  
  Plaça Església 20.000,00                  20.000,00  
        
Actuacions 
Culturals       
  Unió Batllorienca 1.533.761,00 300.000,00
      434.350,92

  Can Bruguera   
Redacció projecte 
d'usos 

  Pavelló de la Batllòria 3.149.299,78 Redacció del projecte 

  
Condicionament de les Casetes per 
telecentre 2.500,00 2.500,00

  Camp de futbol Batllòria 10.000,00 10.000,00
 
 
3. Informació i valoració de la Diada i festa de la Vellesa de la Gent Gran de la Batllòria. 
 
El president felicita a la Gent Gran de la Batllòria per la bonica festa viscuda al  dia 21 de juny , 
al restaurant Les Tines, de Sant Celoni. I que es va trobar en tot moment molt ben  acollit. 
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Carme Lluís i Puig , explica que la diada va anar bé, que en general tothom va gaudir. Però que 
li havien comentat que el menjar  no havia estat del tot bo. 
 
En Genís Fugarolas, comenta que sí que era bo, però que van trobar a faltar  alguns petits 
detalls , que no haguessin costat res i haurien lluït molt més la festa, com per exemple, una 
mica més de cava, o passar a preguntar si es volia alguna copa de licor. 
 
El president comenta que té previst reunir-se amb el president i tresorer del Patronat de la gent 
gran, i d’aquesta manera podran ajudar-los a organitzar propers actes. 
 
La Dolors Lechuga, representant de CiU, diu que no creu que sigui convenient  que el Consell 
del Poble hagi d’intervenir  en la feina de l’entitat. 
 
El president respon que la seva intenció no és intervenir en la gestió , sinó que  el  Consell del 
Poble ha de col·laborar, donar suport a les entitats. I que aquestes sàpiguen que poden 
comptar amb el seu suport . 
 
Jordi Gomez afegeix que, des que el Consell del Poble es va constituir, sempre ha donat suport 
a les entitats de la Batllòria. 
 
El president recorda que hi ha molt bona relació entre el Consell del Poble i el Patronat de la 
Vellesa de la Batllòria. 
 
Carme Giménez  comenta que en el programa de la Festa de la Vellesa no hi havia  anunciat 
l’ofici de la missa celebrada a les 12 del migdia.  
 
Es  comenta que per raons alienes a l’entitat s’ha decidit  no incloure-ho al programa d’actes. 
 
I en Genís Fugarolas comenta  que s’ha perdut la tradició de la festa de la Vellesa, l’ofici, les 
sardanes i les havaneres. 
 
El president comenta que ell va anar a l’ofici religiós, i que el mossèn va  tenir unes paraules 
per a la gent gran de la Batllòria. 
 
D’altra  banda, el president exposa que té intenció de reunir-se amb el mossèn de la Batllòria. 
 
4. Informació i propostes, si s’escau, de les diferents comissions de les diferents àrees 
del Consell de Poble 

a- Urbanisme i Serveis Bàsics 
b- Seguretat Ciutadana 
c- Cultura, patrimoni i serveis a les persones. 

 
 
Urbanisme i Serveis Bàsics: Joan Sánchez, vicepresident, s’ha posat en contacte amb l’àrea 
d’Entorn de l’Ajuntament per pactar una data i així poder reunir-se. Encara està pendent d’una 
resposta. 
 
El president  comenta que ell s’ha posat en contacte amb el regidor d’Entorn, Marià Perapoch, 
per tal d’acordar una data. 
 
S’explica que el vial paral·lel a la carretera general ja s’ha arreglat, i que hi ha el compromís per 
part de l’Ajuntament a  mantenir el ferm amb actuacions cada tres o quatre mesos. 
L’Antoni Comajoan, com a representant dels veïns del carrer Breda, exposa que després 
d’haver pagat les contribucions especials  de l’arranjament del carrer, no estaven d’acord  amb 
com havia quedat la placeta que queda davant l’església. Varen parlar amb el regidor, Marià 
Perapoch, i que  hi havia el compromís que abans de la Festa Major d’estiu, aquesta estaria  
acabada, però de moment no s’ha fet res. 
 
La Carme Lluís exposa que les escales del cementiri estan en mal estat , i es queixa del poc 
manteniment que hi ha. El president comenta que s’ha posat en contacte amb l’àrea d’Espai 
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Públic i que li han dit que abans de Tot Sants hi ha previst fer-hi intervencions per arreglar el 
cementiri. 
 
El president comenta que un veí se li ha dirigit personalment perquè faci els tràmits pertinents 
perquè es  posin més bancs per seure, atès hi ha algun tram com el que va del camp de futbol 
fins a la plaça de l’església que no n’hi ha cap. Des de l’àrea d’Espai Públic li han dit que 
després de vacances en posaran. 
 
I a més a més, pel que fa a les queixes dels veïns de la Crta. Vella sobre la poda dels arbres, 
que aquestes actuacions  segueixen un criteri. Una any es fa una poda  forta, i que els quatre 
anys següents es poda de manera més controlada. 
 
En Genís Fugarolas demana que hi hagi més seguiment. 
 
La Carme Lluís comenta  que les branques entren als balcons de les cases, i que això no pot 
ser. 
 
En Genís Fugarolas comenta que el camí paral·lel a la Tordera, i al camp de futbol està ple de 
sots, que no s’hi passa bé.  
 
La Dolors Lechuga diu que des de l’Ajuntament s’ha arreglat un tram d’aquest camí perquè hi 
puguin passar els camions  que duen els tubs. 

 
Seguretat Ciutadana:  el president exposa que s’està treballant cordialment amb aquesta àrea 
de l’ajuntament i que les peticions que s’han fet amb caràcter d’urgència, com la caiguda d’una 
senyal de trànsit a l’entrada del poble,  s’han solucionat . 
 
En José Antonio Santos, portaveu de la comissió, comenta que des d’aquesta àrea s’ha fet una 
petició a l’empresa encarregada de dur els tubs al costat de la riera, per tal que tanquin 
correctament la zona perquè els nens i  nenes de la vila no s’hi enfilin i no es puguin fer  mal.  
 
També s’han fet gestions perquè l’empresa Roca Umbert, ballin o  tapin les entrades a la 
fàbrica, que es  troba en desús, ja que molta canalla del poble hi entra i hi poden fer-s’hi mal. 
 
En José Antonio Santos comenta que juntament amb veïns de Royal Park  s’està vetllant per a 
la  seguretat de la zona. Aquest treball és complex i es preveu que doni resultats a llarg termini. 
 
El president dóna importància al treball amb equip, i marcar conjuntament les prioritats. 
D’aquestes prioritats una d’elles és  valorar quin tipus de model de seguretat es vol per a la 
Batllòria i els seus voltants. 
 
Cultura, patrimoni i serveis a les persones: el president  fa esment que a l’última reunió del 
Consell del Poble ja es va explicar  com s’estava  organitzant la Festa Major. 
 
Seguidament, comenta que el Consell del Poble sempre s’ha fet càrrec de la gestió de la Fira  
d’atraccions, i que aquests dos últims anys no ha estat així. Demana que se’ls informi des de 
l’àrea de l’Ajuntament que ho dur.   
 
La Dolors Lechuga,  regidora de Seguretat Ciutadana, comenta que aquesta àrea és la referent 
de la fira d’atraccions i que lliurarà al president del Consell les instàncies- sol·licituds que han 
rebut dels diferents firaires. 
 
El president comenta  que vol que el Consell estigui informat de com s’organitza la fira i dur-ne 
un seguiment. Així doncs , la fira l’organitzarà  l’Ajuntament de Sant Celoni, a través de l’àrea 
de Seguretat Ciutadana , i se li passarà còpies de les instàncies al president 
 
La Cristina Galvez demana que  es facin unes banderoles per poder penjar als balcons i així  
vestir la vila de festa major.  
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Aquesta idea es comentada i valorada positivament per tota la sala i es manifesta que seria 
molt bonic  que tothom participés d’aquesta iniciativa.   
 
El president valora que es massa just fer unes banderes tenint en compte que no hi ha cap 
escut de la vila designat, o logotip consensuat, i que segurament aquesta idea s’ha de poder 
dur a terme la propera festa major, fent però, un treball previ d’elecció del disseny. 
 
El president explica que ha fet la sol·licitud a la directora de l’àrea de cultura de l’ajuntament de 
Sant Celoni, de posar una placa identificativa  de l’edifici  on es fan les reunions del  Consell del 
Poble. I que en un futur espera poder tenir un espai físic reservat  al president on es pugui 
trobar i reunir amb tots els veïns i veïnes  que ho desitgin. 

 
5. Donar compte de la reunió mensual del President del Consell i l’Alcalde de Sant   

Celoni. 
 
El president  explica que el 2 de juliol es va reunir amb l’Alcalde de Sant Celoni, Francesc  
Deulofeu. Comenta que es reuneixen periòdicament, i a l’última  reunió van parlar  d’incloure al 
programa de Festa Major el nom del Consell del Poble , al costat del logotip  de l’Ajuntament. I 
aprofitant aquesta conversa va comentar-li que seria bo i interessant treballar amb  l’idea de 
crear un logotip identificatiu del consell del Poble.  
 
 
6. Donar compte i informar al Consell de diferents aspectes amb l’àrea de Cultura 
Per altra banda, informa als assistents de la baixa mèdica d’en Toni Tortosa, tècnic de 
l’ajuntament que fa les funcions de secretari del Consell del Poble. Fins que Antoni Tortosa no 
s’incorpori serà la directora de l’àrea de Cultura, Esther Prat qui exercirà  aquestes funcions. I 
que, extraordinàriament , en la sessió que s’està duent a terme, qui  està realitzant les tasques 
de secretària de Consell és la Núria Vall·llosera, tècnica de cultura de l’ajuntament. 
 
El President exposa que s’està parlant amb Esther Prat i Núria Vall·llosera d’aprofitar la pàgina 
web de l’ajuntament per tal de poder donar i facilitar tota la informació relativa al Consell del 
Poble (actes, ordres del dia, etc)  i a la vila de la Batllòria ( actes culturals, entitats, festa major, 
etc). 
 
També informa de l’actualització dels membres del Consell del Poble, a la mateixa pàgina web.  
El president recorda que les reunions del la Permanent del Consell del Poble i el Ple del 
Consell del Poble, es realitzen el primer dimecres de cada mes. 
 
7. Donar compte i informar al Consell dels diferents requeriments a diverses àrees de 
l’Ajuntament ( Espai Públic i Seguretat Ciutadana). 
Els aspectes vinculats a aquest punt de l’ordre del dia es comenten en el punt 4 en relació a la 
comissió al treball de les diferents comissions  
 
8.Torn de precs i preguntes: 
S’exposa  al públic assistent que  els Geganters i Grallers de la Batllòria assagen els dimecres i 
els divendres de les 7 a les 8 del vespre al pati de l’escola. I últimament  han  assajat  el 
diumenge  al vespre. Resulta però que hi ha hagut queixes d’algun veí, i que aquest va avisar a 
la policia local perquè fes aturar aquesta activitat. Hi així ho van fer.  
 
Els representants dels geganters demanen ser informats per part de l’Ajuntament al mateix 
temps que  ho  va ser el veí “afectat “. 
 
El president explica com es van succeir els esdeveniments, i les accions que ell va dur a terme, 
per tal d’arribar a una situació d’equilibri. Actualment doncs, els Geganters assagen  entre 
setmana a l’escola i el diumenge ho faran al centre cívic del carrer major.  
 
Es preveu fer una reunió entre els Geganters i l’àrea de cultura  per valorar l’opció d’assajar al 
centre cívic. 
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La Dolors Lechuga comenta que s’ha d’entendre la proposta d’utilitzar dos espais atès que 
durant la setmana els veïns  que viuen a prop de l’escola senten molt soroll degut a les obres 
que s’hi fan. 
 
En José Antonio Santos explica que ell, com a geganter , només pot anar a assajar els 
diumenges, ja que durant la setmana treballa de tardes i per horari no pot. 
 
En Genís Fugarolas, comenta que segurament ara els que es queixaran seran els veïns del 
centre cívic. 
 
La Pascuala Agulló afegeix que el que molesta força és el soroll del bombo. 
 
El president  conclou el tema  demanant que hi hagi entesa per part de totes les part, i que 
s’haurà d’esperar la reunió de valoració per veure com s’ha d’actuar. 
 
La Dolors Lechuga  comenta que ella farà un seguiment de com va anar l’entrada de les 
instàncies i la sortida de les resolucions d’alcaldia. I esbrinar  el fet que els Geganters no han 
tingut la mateixa informació que el veí “ afectat “. 
 
La Cristina Galvez comenta que a la revista “ La Vila “  hi ha publicat el mapa de la Batllòria, i 
que hi manquen alguns carrers del poble. El president  diu que s’haurà d’avisar als editors 
d’aquesta revista per avisar-los del error. 
 
La Dolors Lechuga explica que a l’àrea de Seguretat Ciutadana   s’incorporaran tres nous 
interins per cobrir les absències per vacances dels policies titulars. 
 
En Pere Alcolea demana al president quan es farà el nou casal d’avis. el president considera 
que el nou equipament de la Unió Batllorienca ha de permetre redefinir els usos de tots els 
equipaments de la Batllòria i garantir que tots els col·lectius tinguin espais de trobada 
 
El president tanca la sessió a les 23 hores i recorda que a propera reunió tindrà lloc el 2 de 
setembre del 2009. El mes d’agost no es farà cap reunió. 

 
 
 
 
 
  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


